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GATT Office Circular No. 265 

STAFF MOVEMENTS 

The Director-General has decided that the following movements of 
Professional category staff will take place as from today. 

(i) Mr. F. Roessler will be transferred from the Technical and 
other Barriers to Trade Division to the Office of Legal Affairs. 

(ii) Mr. P. Tulloch, Assistant to the Chairman of the Textiles 
Surveillance Body, will be transferred to the Technical and 
other Barriers to Trade Division. 

(iii) Mrs. T. Jenkins, Special Projects Division, will replace 
Mr. Tulloch as Assistant to the Chairman of the Textiles 
Surveillance Body. 

(iv) Mr. J.R. Davies will be transferred from the Economic Research 
and Analysis Unit to the Trade Policies Division. 

(v) Mr. L. Huehne will be transferred from the Session and Council 
Affairs Division to the Trade Policies Division. 

The following movements of General Service category staff will take 
place as from the same date : 

(i) Miss B. Weigel will be transferred from the Translation and 
Documentation Division to the External Relations Division. 

(ii) Mrs. M. Redecker will be transferred to the Trade Policies Division. 

William B. Kelly, 
Deputy Director-General 
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MOUVEMENTS DE PERSONNEL 

Sur décision du Directeur général les membres du personnel suivants de 
la catégorie des administrateurs font l ' o b j e t , avec e f f e t à la date de ce 
j ou r , des t rans fe r t s indiqués c i -après : 

i ) M. F. Roessler est t ransféré de la Div is ion des obstacles 
techniques et autres au commerce au Bureau des Af fa i res ju r id iques . 

i i ) M. P. Tu l l och , Assistant du Président de l'Organe de surve i l lance 
des t e x t i l e s , est t ransféré à la Div is ion des obstacles techniques 
et autres au commerce. 

i i i ) Mme T. Jenkins, Div is ion des travaux spéciaux, remplace M. Tul loch 
au poste d 'Assistant du Président de l'Organe de surve i l lance 
des t e x t i l e s . 

i v ) M. J.R. Davies est t ransféré du Service de recherches et d'analyse 
économiques à la Div is ion des po l i t i ques commerciales. 

v) M. L. Huehne est t ransféré de la Div is ion du Secrétar iat des 
Sessions et du Conseil à la Div is ion des po l i t i ques commerciales. 

Prennent également e f f e t ce jour les t rans fe r t s ci-après de membres du 
personnel de la catégorie des services généraux: 

i ) Ml le B. Weigel est t ransférée de la Div is ion des t raduct ions et de 
la documentation à la Div is ion des re la t ions ex tér ieures . 

i i ) Mme M. Redecker est t ransférée à la Div is ion des po l i t i ques 
commerciales. 

Wil l iam B. Kel ly 
Directeur général ad jo in t 


